
Referat Soknerådsmøte 05.03.2024 i kyrkjestova ved Eiken 

kyrkje kl. 18.30       Møte nr. 02/24 

 

Tilstede: Lisa Eiken, Audun Meland, Jørund Saaghus, Bernt Rune Sandrib, Magnar Rune 

Eiken, Valbjørg Austbø, Anne-Marie Telhaug 

Forfall: Anette H. Sandnæss 

 

Sak 12/24 Godkjenning av protokoll og innkalling: 

• Ingen merknader. 

Vedtak: Protokoll og innkalling godkjennes. 

 

Sak 13/24 Informasjon om Soknerådets mandat og rolle: 

Vedtak: Saken utsettes til neste møte. 

 

Sak 14/24 Arbeidet i menigheten framover 

• Trosopplæringen – hva er bra, og hva kan videreutvikles? 

Vedtak: Vi opprettholder de ulike trosopplæringstiltakene som kirkebokutdeling til 4 og 6-åringer, 

høsttakkefest, Tårnagenthelg, Lys våken helg, Kode B, og konfirmantundervisning, samtidig som vi 

søker å videreutvikle dem. 

• Andre ting vi synes er viktige? 

Vedtak: Vi ønsker å videreutvikle sang- og musikktilbudet for barn, unge og voksne, samt gjenta 

voksenkoret/prosjektkor. Vi vil vurdere behovet for bygg med bedre funksjonelle romløsninger for å 

fremme menighetsarbeidet, og vi ser på muligheter for samarbeid med andre organisasjoner i Eiken. 

 

Sak 15/24 Samtale om frivillige medarbeidere (Utsatt sak: 68/23) 

Vedtak: Saken utsettes til neste møte. 

 

Sak 16/24 Evaluering av Tårnagenthelg 

Dette var første gang med Tårnagenthelg i Eiken. Flott arrangement, godt oppmøte av 3.klassinger 

som var med på gudstjenesten søndag. Barna var engasjerte og gudstjenesten ble en fin opplevelse 

for alle. 

 

Vedtak: Tårnagenthelgen anses som vellykket, og vi ser frem til å gjennomføre lignende 

arrangementer i fremtiden. 



Sak 17/25 Evaluering av årsmøte 

Noen innspill i forhold til Kyrkjestova: 

✓ Kyrkjestova er i dårlig forfatning og må gjøres noe med. 

✓ Hvilke behov har vi?  

✓ Vil vi sette i gang andre aktiviteter vhvis vi har egnet bygg? 

✓ Vil vi klare å stille med folk som eventuelt kan dra arbeidet 

videre? 

Vedtak: Audun tar initiativ til å undersøke alternativer til Kyrkjestova og rapporterer tilbake på neste 

møte. Vi vurderer behovet for et engasjerende årsmøte i fremtiden. Carl Magnus vil følge opp 

angående renter, og Lisa vil rapportere tilbake ved neste møte. 

 

Sak 18/24 Eventuelt 

Orientering fra Fellesrådet: 

Audun orienterte om budsjett og gjennomgang av ulike reglementer. 

Vedtak: Vi tar til etterretning informasjonen fra Fellesrådet og ser behovet for å gjøre Fellesrådet mer 

synlig for politikere og administrasjon. 

Spørsmål fra biskopen: 

Hvordan står det til i sognet når det gjelder å vekke og nære det kristelige liv? 

- Der er flere tilbud til barn og unge av kristelige aktiviteter.  

- Manglende engasjement i kirka blant unge voksne. 

- Mangler egnet lokale utenom kirka. 

- Mye engasjement på Betesda blant alle aldersgrupper. 

- En del engasjement på Bedehuset.  

- Vanskelig å sette i gang nye tilbud, konkurrerer med veldig mange aktiviteter 

som allerede er i gang. 

Hva skal til for å komme enda lenger slik at det gir vekst? 

- Vi må lage samarbeid med helhet der vi fordeler områder å ha ansvar for ulike 

aktiviteter.  

- Vi må bli enige om hvor vi skal legge kreftene. 

- Samkjøring av årshjul. 

Hvordan kan vi sammen sørge for best mulig ledelse av aktiviteten i soknet? 

Er det andre områder der man kan samarbeide mer?   

Vedtak: Lisa videresender svarene fra Eiken sokneråd til daglig leder for Fellesrådet. 

Møter våren 2024: 

• 23. april 

• 11. juni: Felles soknerådsmøte med Hægebostad menighetsråd. 

Referent: Anne-Marie Telhaug 


